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ARENDONK – Gewone golf speelt de 64-jarige Anne Van Gool uit Arendonk 
al tien jaar. Maar vorig jaar ging een nieuwe wereld voor haar open. Toen 
speelde ze voor het eerst urban golf en enkele maanden later schopte ze 
het meteen tot Belgisch kampioene. “Het is echt geweldig,” roept ze uit. 
In de plaats van een grasveld wordt urban golf op straat of in een park ge-
speeld. Doel is niet een balletje in een gat deponeren maar een bloembak 
of boom raken, of onder een bank door spelen. Op 2 maart vindt in Ant-
werpen een nieuwe wedstrijd plaats.

• Wat maakt urban golf dan zo bijzonder?
Het onverwachte terrein. Bij mijn eerste wedstrijd in april vorig jaar in Ant-
werpen startte de eerste hole aan het Noorderterras. We moesten 100 
meter verder een zwart anker raken. Zo ging het verder door de stad naar 
het Museum voor Schone Kunsten. Onderweg moest je bijvoorbeeld een 
bloembak raken. Slaagde je erin om het balletje in de bloembak te slaan, 
dan was het een hole-in-one. Achter het museum moesten we de sokkel 
van een standbeeld raken. Je leert op die manier ook de stad kennen. Ik 
ben door straatjes gestapt waar ik nog nooit was geweest.

 EErstE opstap
• Is het moeilijker dan gewone golf?
Ik vind van wel. Het grootste verschil is dat je met lichtere balletjes speelt. 
Dat moet ook wel, want je moest maar eens een auto of een raam raken. 
De balletjes maken geen schade maar ze zijn ook windgevoeliger. Bij gewo-
ne golf ben ik gewend om een swing te maken. Dat moet je niet doen bij 
urban golf want dan weet je niet waar het balletje naartoe waait. Je hebt 
ook de keuze: of je speelt met je eigen clubs of met die van de organisatie. 
De eerste keer leende ik stokken van de organisatie, maar sindsdien speel ik 
met de mijne. Net zoals in gewone golf mag je per hole zes keer slaan.

• Komen jullie dan allemaal met getrainde golfers aan de start?
Het merendeel van de deelnemers zijn mensen die nog nooit hebben ge-
golfd. Ze krijgen eerst wat initiatie en vertrekken dan. Het is eigenlijk een 
democratische stap om op een andere manier een nieuwe sport te ontdek-
ken. Je kan het bijvoorbeeld ook met de kinderen doen. De ervaren gol-
fers worden in een aparte categorie ingedeeld. Je speelt in groepjes van zes 
en je noteert zelf je punten. Hoe minder slagen je nodig hebt, hoe beter. 
Meestal spelen we over 9 holes, maar het Belgisch kampioenschap ging 
over 18 holes.

• Een ècht Belgisch kampioenschap nog wel.
Dat vond in de zomer plaats in de Maasmechelen Leisure Valley. Er was een 
parcours langs de winkels en op de vroegere mijnterreinen. Een heel mooi 
parcours trouwens en leuke proeven. Zo stond er ter hoogte van een café 
een soort blikvanger. Wie daar zijn balletje in sloeg, kreeg een gratis con-
sumptie. We waren met 250 deelnemers, ook buitenlanders want het was 
een Open Belgisch kampioenschap. Bij de vrouwen won ik met 53 slagen 
voor 18 holes. Bij de mannen was Luc Lenaerts uit Tessenderlo de laureaat 
met 41 slagen.

EEn EchtE sport

• Zou je urban golf een sport durven noemen of eerder een tijdverdrijf?
(vastberaden) Een sport. Bij een wedstrijd over 18 holes ben je al vlug vier 
uur aan het stappen en leg je toch zo’n 6 tot 7 km af. Je bent lichamelijk 
bezig; je moet je concentreren. Wandelen is toch ook een sport, niet? Ik 
denk dat urban golf ook een belangrijk taboe kan doorbreken. Veel men-
sen denken nog altijd dat golf een elitaire sport is en dat klopt hoege-
naamd niet. Zelf ben ik aangesloten bij de Kempense Golf Club en daar 
lopen mensen van alle rangen en standen rond. En iedereen is er vriende-
lijk tegen mekaar.

• Wordt urban golf serieus genomen door de echte golfers?
Sommige golfers kijken er een beetje minachtend tegenaan. Ik niet. Alle 
sporten hebben hun charme. Bij ons in de golfclub heb ik er al enkele mee 
naartoe gekregen die zegden: dat moet ik ook maar eens proberen. Je kan 
in groep deelnemen maar ook alleen. Dan zegt de organisatie: hier is al een 
groep met 4 dames, ga jij daar maar bij. Op die manier leer je op een onge-
dwongen manier weer nieuwe mensen kennen.

• Een andere variant op gewone golf is boerengolf. Al gespeeld?
Nee, maar dat wil ik zeker ook nog doen. In een wei tussen de koeien en 
met een grote bal in een emmer spelen. Dat moet ook ontzettend leuk zijn. 
Nieuwe sporten moeten er blijven komen. Urban golf komt eigenlijk uit Ca-
lifornië. Bij ons wordt het georganiseerd door jonge mensen en die doen 
dat heel goed.
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